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זמיר דחב"ש יטפל פרסום ראשון
במשבר התקשורתי של חיפה

כימיקלים
בעלי המפעל ג'ולס טראמפ והמנכ"ל שלו נדב שחר

קיימו פגישות עם מספר יועצי תקשורת, לטיפול במשבר
מכל האמוניה במפרץ חיפה. ביממה האחרונה נבחר

משרדו של זמיר דחב"ש

3 אלכסנדר כץ | 28/02/17 13:23  

זמיר דחב"ש ישמש כיועץ של חיפה כימיקלים במשבר התקשורתי של מכל האמוניה במפרץ חיפה -
כך נודע לאייס. הבחירה בדחב"ש הגיעה לאחר סדרת פגישות שקיימו בשבוע האחרון בעלי חיפה

כימיקלים ג'ולס טראמפ והמנכ"ל נדב שחר.

הפגנת תושבים נגד מכל האמוניה במפרץ חיפה, צילום: באדיבות דוברות עיריית חיפה
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דחב"ש, מבעלי משרד שלום תל אביב, יפעל במקביל
למשרד היח"צ PR360 בבעלותם של חיליק

גולדשטיין ואבירם כהן, שעובד עם המפעל בעשור
האחרון, וטיפל גם בהתנהלות המשפטית בכל הנוגע

להוצאת מכל האמוניה מאזור המפרץ. 

דחב"ש נבחר לאחר שגם נבדקו האם הוא נמצא
בניגוד עניינים בטיפול בלקוח החדש, כגון עבודה עם

לקוחות אחרים. לפחות במקרה אחד נפסל יועץ
תקשורת עמו נפגשו, בעילה זו.

לפני כשבועיים קיבל בית המשפט לעניינים מקומיים
בחיפה את דרישתה של עיריית חיפה לרוקן את מכל

האמוניה של חיפה כימיקלים המוצב במפרץ חיפה,
ומהווה סכנה ביטחונית ובריאותית לכל תושבי האזור.

ההחלטה התקבלה לאחר חשיפת דוח של ועדה מיוחדת של העירייה שהוקמה לצורך המאבק המשפטי
שהיא ניהלה נגד המפעל. גם המשרד להגנת הסביבה הודיע למפעל כי לא יאשר לו את השימוש במכל

מ-1 במארס. 

מהלכים הלו הם חלק ממאבק של שנים שמנהלת העירייה והתושבים במפעל חיפה כימיקלים בדרישה
לסלק את המפגע מהמפרץ. בשבוע האחרון עלה המאבק שלב עם הפגנת אלפים נגד המפעל והשבתת

הלימודים ל-4 שעות אתמול בכל חטיבות הביניים והתיכונים באזור חיפה. 

בכל מקרה הערכה היא כי הפרשה תסתיים בהוצאת המכל בהסדר עם חיפה כימיקלים. ואולם מבחינה
תקשורתית מצבו של המפעל גרוע. כבר אתמול אמר יועץ תקשורת בכיר כי מדובר במהלך מאוחר מדי
של חיפה כימיקלים, אחרי החלטות שיפוטיות וכשדעת הקהל כבר לגמרי נגדם. "מדובר במשבר מת",

אמר אותו יועץ בשיחה עם אייס, "לא משנה מה יעשו בחברה, זה לא יעזור להם. מדובר היה
בהתנהלות שחצנית של החברה שחשבה שתוכל לתמרן את המדינה, אבל בסופו של דבר הפסידה

וצריכה לקבל את רוע הגזירה מבחינתה".

זמיר דחב"ש סירב להגיב. 

רוצה להישאר מעודכן? הירשם לניוזלטרים של אייס.

תגיות   זמיר דחב"ש חיפה כימיקלים

http://www.ice.co.il/Common/Newsletters/NewsletterPop?iframe=true
http://www.ice.co.il/tag/%D7%97%D7%99%D7%A4%D7%94%20%D7%9B%D7%99%D7%9E%D7%99%D7%A7%D7%9C%D7%99%D7%9D
http://www.ice.co.il/tag/%D7%96%D7%9E%D7%99%D7%A8%20%D7%93%D7%97%D7%91%22%D7%A9

